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STATEMENT OF SUPPORT TO THE GLOBAL COMPACT PRINCIPLES 
 

"Building, together, with our clients, a better and sustainable future through 

responsible and innovative financial solutions". Our corporate purpose guides our 

choices and our long-term approach. Economic development can no longer be 

conceived without environmental and social progress. It is up to corporates to propose 

the next virtuous models, those which encourage the positive transformations of the 

world. Societe Generale is fully aware of its responsibilities as a banker. Our Group 

plays a leading role in helping to build new development models and allow the 

emergence of new drivers of sustainable growth. 

 

Signatory since 2003 of the United Nations Global Compact, it is therefore natural that 

Societe Generale reiterates its commitment to respect the ten fundamental principles 

within the Group, conducting and developing all its activities ethically, responsibly, and 

by seeking a positive impact and creating value for all of its stakeholders. Consistent 

with our commitment as a founding bank and signatory to the Principles for 

Responsible Banking, we work as a coalition, disclose what we do transparently and 

publicly share how we do it. In this respect, in 2021 the Group, as a founding member, 

joined the UNEP FI Net-Zero Banking Alliance, which commits banks to aligning their 

lending and investment portfolios with net-zero emissions by 2050 with the ambitious 

objective of limiting global warming to 1.5°C.  

 

The ecological and inclusive recovery we seek at the end of the Covid-19 crisis 

illustrates the importance of sustainable economic development. We will play our 

decisive role in emerging as quickly as possible from this crisis by remaining at the 

spearhead of positive transformations and of the construction of a better future for the 

world and its many communities.  
 

Frédéric Oudéa, 
Chief Executive Officer 
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DECLARATION DE SOUTIEN AU PACTE MONDIAL DES NATIONS 
UNIES 

 
« Construire, ensemble, avec nos clients, un avenir meilleur et durable en apportant 

des solutions financières responsables et innovantes ». Notre raison d’être guide nos 

choix et notre volonté de s’inscrire dans le long terme. Le développement économique 

ne se conçoit plus sans progrès environnemental et social. Il appartient aux entreprises 

de proposer les prochains modèles vertueux, ceux qui encouragent les transformations 

positives du monde. Société Générale est pleinement consciente de la responsabilité 

de son métier de banquier. Notre Groupe a un rôle moteur pour contribuer à construire 

de nouveaux modèles de développement et permettre l’émergence de nouveaux 

moteurs de croissance durable.  

 

Signataire depuis 2003 du Pacte Mondial des Nations Unies, c’est donc naturellement 

que Société Générale réitère son engagement à respecter les dix principes 

fondamentaux au sein du Groupe en veillant à conduire et développer toutes ses 

activités avec éthique, responsabilité, et en recherchant un impact positif et créateur 

de valeur pour l’ensemble de ses parties prenantes. Conformément à notre 

engagement de banque fondatrice et signataire des Principes pour un Secteur Bancaire 

Responsable, nous travaillons en coalition, informons sur ce que nous faisons de 

manière transparente et partageons publiquement la façon dont nous le faisons. À cet 

égard, le Groupe, en tant que membre fondateur, a rejoint en 2021 la Net-Zero Banking 

Alliance de l’UNEP-FI, qui engage les banques à aligner leurs portefeuilles de crédit et 

d'investissement sur des émissions nettes zéro d'ici 2050 avec l'objectif ambitieux de 

limiter le réchauffement climatique à 1,5°C. 

 

La relance écologique et inclusive souhaitée à l’issue de la crise Covid-19 illustre les 

enjeux d’un développement économique durable. Nous serons au rendez-vous de 

notre rôle déterminant pour sortir le plus rapidement de cette crise en restant fer de 

lance des transformations positives et de la construction d’un avenir meilleur pour le 

monde et ses différentes communautés. 
 

Frédéric Oudéa, 
Directeur Général 

 
 
 


